
Sprawozdanie 

Komisja Edukacji, Kultury i Polityki Społecznej. 
Posiedzenie w dniu 18 luty 2025, godz. 11:00 
w sali posiedzeń ratusza bnińskiego 

Przewodnicząca otwarła posiedzenie, stwierdziła quworum (na 9 członków Komisji 1 

nieobecny) oraz przypomniała o RODO. Przewodnicząca zaproponowała zmiany do 

porządku obrad tak, aby goście mogli zostać wysłuchani na początku posiedzenia. 

Zaproponowała punkt 3 - w brzmieniu -  zapoznanie się z kalendarzem imprez 

kulturalnych, sportowo-rekreacyjnych i tematycznych na rok 2025, punkt 4 – w 

brzmieniu – zapoznanie się z działalnością KOK – plan pracy, organizacja zajęć oraz 

punkt 5 w brzmieniu jak punkt 3 w pierwotnej wersji porządku obrad. Członkowie 

komisji jednogłośnie zgodzili się na zmiany oraz jednogłośnie przegłosowali porządek 

obrad po zmianach. Nie było uwag do protokołu z posiedzenia z dnia 14.01.2025 

roku. Protokół zostały przyjęty przez obecnych członków komisji przy jednym głosie 

wstrzymującym się.  

Następnie głos zabrał Dyrektor KCRiS Oaza przedstawiając plan imprez, turnusów 

półkolonii oraz obozów organizowanych przez Centrum w trakcie roku 2025. Odbyły 

się już zajęcia w trakcie ferii zimowych w Oaza Kids- dwa turnusy, przyjęliśmy 

zgrupowania sportowe, odbył się koncert noworoczny, WOŚP. Plany to m.in. zawody 

pływackie „mały olimpijczyk, letnie turnusy w OAZA Kids, półkolonie, Nieobozowa 

akcja letnia, obozy sportowe, muzyka na plaży, potańcówki na Błoniach, konkurs 

plastyczny, 15-lecie Oazy – 30.08.2025, triathlon, bieg Zamoyskiego i inne imprezy 

organizowane wspólnie z Urzędem oraz KOK. Po Dyrektorze KCRiS OAZA o 

imprezach planowanych przez Urząd Miejski opowiedziała Pani Magdalena 

Matelska-Bogajczyk. Będą to Dzień Kobiet – 08.03, Dzień Dziecka – 31.01, 

Spotkania z Białą Damą 14-15.06, Festyn Ekologiczny – 20.09, Jarmark Świąteczny 

– 13.12. min. Po wypowiedzi Pani Magdaleny Matelskiej-Bogajczyk głos zabrał radny 

Jarosław Janowski ponawiając wniosek ujęty już w interpelacji aby został stworzony 

całościowy harmonogram wszystkich imprez organizowanych przez wszystkie 

podmioty w Gminie. Obecni prelegenci zobowiązani się do współpracy w tej sprawie i 

przy pomocy informatyków z Urzędu stworzeniu takiego harmonogramu. Jako trzecia 

zaproszona osoba na Komisję o działalności wypowiedział się Dyrektor KOK Pan 

Sławomir Animucki. Okazało się, że tegoroczne Spotkania z Białą Damą są 

jubileuszowe – 30 lat. Jubileusz także obchodzić będzie „muzyka z Kórnika” – 20 lat. 

W roku 2025 swoje 100-lecie obchodzić będzie kórnicka orkiestra dęta. Dyrektor 

przedstawił także planowaną działalność podstawową KOK, zajęcia, które odbywają 

się cyklicznie, grupy, które działają pod pieczą KOK a także plany na działalność 

letnią. Przedstawił plan na Kórnickie Spotkania z Diałą Damą, które odbędą się na 

Prowencie. Przewodnicząca zapytała dlaczego po raz kolejny Kórnickie Spotkania z 

Białą Damą będą miały miejsce na Prowencie a nie na Rynku, który jest miejscem 

reprezentacyjnym Kórnika. Radni byli podzieleni co do tego gdzie ta impreza 

powinna się odbywać.  



Po zakończeniu wypowiedzi zaproszonych gości Komisja przeszła do punktu z 

Uchwałami. Pierwszą uchwałę 5a - przedstawiła Pani Kierownik Aneta Weber. Radni 

pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. Druga uchwała 5b dotyczyła dopłat do 

szkół sportowych i artystycznych. W-ce burmistrz Sebastian Wlazły wyjaśnił jej 

zakres. Pozytywna opinia Komisji. Uchwały 5 c,d,e dotyczące dotacji do remontów 

zabytkowych budynków na terenie Miasta i Gminy przedstawiła Pani kierownik 

Magdalena Matelska-Bogajczyk. Budynki te są pod pieczą konserwatora zabytków. 

Wszelkie zmiany muszą być konsultowane z konserwatorem. Ich remonty są  

kosztowne a mieszkańcy czy instytucje muszą mieć najpierw wkład własny aby 

wnioskować o dotacje. Wysokość ewentualnych dotacji została zaplanowana w 

budżecie na rok 2025. Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawione trzy uchwały. 

W wolnych głosach członkowie Komisji zapoznali się z corocznie przedstawianym  

sprawozdaniem  z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli. Radni byli 

wspólnego zdania, że wynagrodzenia nauczycieli w naszym Mieście oraz Gminie nie 

należą do niskich, co jest zjawiskiem bardzo pozytywnym. Radny Adam 

Lewandowski dodał, że wskazane wysokości wynagrodzeń są kwotami brutto i 

składają się na nie wszystkie dodatki w tym nadgodziny. Następnie Pan w-ce 

Burmistrz Sebastian Wlazły przedstawił terminy prac dotyczących budowy nowej 

szkoły Podstawowej przy ulicy Czołowskiej w Kórniku. Przewodnicząca Komisji 

zaproponowała na wniosek Pani Iwony Kosmalskiej aby Komisja w miesiącu marcu 

odbyła się w godzinach popołudniowych – po Komisji Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska ponieważ od rana będzie wyjazd radnych do schroniska w Skałowie. 

Radni wyrazili opinię, że może przesunąć Komisję EKiPS na wcześniejszą godzinę , 

przed wyjazdem. Decyzja będzie podjęta na Komisji Budżetowej. 

 

Innych wolnych głosów, zapytań  i wniosków nie było. Przewodnicząca zakończyła 

posiedzenie o 13.05 


